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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 4. juli 2017 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 6. juni kl. 19.30 2017 

Mødet blev afholdt hos Peter i 103. 

Deltagere: Anne Kofoed; Peter Mandrup Jensen; Jens Greve; Christine Jensen; Frank Rygaard. 

Afbud: Erling Koch-Nielsen. 

 

Pkt. 1 Godkendelse af referat af møde den 19. april 2017 

Referatet var udsendt inden mødet. Referatet blev godkendt. 

Pkt. 2 Ændret skiltning i Nivåvænge  

Bjarne Rasmussen deltog i bestyrelsens drøftelse af sagen og fremlagde forslag og ideer til 

realisering af den fremtidige skiltning i Nivåvænge. Efter en drøftelse konkluderede bestyrelsen: 

- At vi indhenter inspiration fra Åtoften 

- At vi overvejer balancen mellem store og små oversigtsskilte 

- At vi satser på angivelse af det enkelte hus frem for den korrekte placering af huset på 

grunden 

- At vi på oversigtsskiltene ønsker numre på hvert enkelt hus 

- At vi gerne ser lidt mere information vedrørende omgivelserne (fx Kystbanen, Niverødvej, 

garager, fælleshus, parkering mv.), så det skulle blive nemmere at orientere sig 

- At vi ikke ser ”småskiltene” som en del af den fremtidige skiltning 

Bestyrelsen ønsker indhentet to tilbud på skiltningen. 

Pkt. 3 Etablering af fjernaflæsning varmemåler i nr. 161 

Bestyrelsen drøftede den manglende indbetaling fra hus nummer 161 og besluttede at kræve 

etablering af fjernaflæsning i huset, der er det eneste i Nivåvænge, der ikke har etableret 

fjernaflæsning. Den af bestyrelsen besluttede proces fra sidste møde fastholdes. 

Pkt. 4 Gensidig orientering - herunder nyt om arbejdsplanen 

Bestyrelsen drøftede: 
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- Parkering: indlæg herom er skrevet i Nivåvænge Nyt 

- Containeren: der er eksempel på anvendelse af beboere fra grundejerforeningen Ådalen – 

dette søges  

- Forskønnelsesdagen: fint fremøde. Den gik godt 

- Førstehjælp: emnet er i proces 

Pkt. 5 Eventuelt 

- sted for næste møde: Jens  

 

Ref.: Peter 

 


